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Številka: 0110-0009/2022-2 
Nova Gorica, 25. avgust 2022                                                                                                                                                                                                                                     

P O R O Č I L O 
 

o izvršenih sklepih 39. seje Mestnega sveta Mestne občine Nova Gorica,  
ki je bila 21. julija 2022  

 
 
 
39. SEJA MESTNEGA SVETA, 21. julij 2022 

 
 

zap. 
št. 

SKLEP OZ. AKT IZVRŠEN V 
IZVRŠEVANJU 

NI IZVRŠEN 

1. Sklep o sprejemu Poročila o izvršenih sklepih 38. seje 
Mestnega sveta Mestne občine Nova Gorica, ki je bila 
16. junija 2022 in 10. izredne seje Mestnega sveta 
Mestne občine Nova Gorica, ki je bila 24. junija 2022.  

● 

 
  

2. Sklep o ugotovitvi, da je članu Sveta zavoda Kulturni 
dom Nova Gorica, mag. MARKU RUSJANU, z dnem 
10. 6. 2022 prenehalo članstvo v svetu zavoda, ker je 
podal odstop. 

● 
 

 

3. Sklep o imenovanju SIMONA MARKIČA za 
nadomestnega člana Sveta zavoda Kulturni dom 
Nova Gorica za preostanek mandatne dobe.  

●   

4. Sklep o ugotovitvi, da je članici Nadzornega odbora 
Mestne občine Nova Gorica, TJAŠI HAREJ PAVLICA, 
z dnem 24. 5. 2022 prenehalo članstvo v Nadzornem 
odboru Mestne občine Nova Gorica, zaradi 
nepreklicnega odstopa s funkcije. 

●   

5. Sklep o seznanitvi z Letnim poročilom 2021, Javno 
podjetje KENOG d.o.o., z datumom junij 2022. 

●   

6. Sklep o sprejemu Akcijskega načrta za trajnostno rabo 
energije in podnebne spremembe Mestne občine 
Nova Gorica, ki ga je izdelal zavod GOLEA, Goriška 
lokalna energetska agencija, Nova Gorica. 

●   

7. Sklep o seznanitvi z vmesnim poročilom o spremljanju 
stanja na projektu Nova Gorica, Evropska prestolnica 
kulture GO! 2025. 

●   

8. Sklep o potrditvi DIIP Nova Gorica, Evropska 
prestolnica kulture GO! 2025 

●   

9. Sklep o sprejemu »Trajnostna urbana strategija Nova 
Gorica 2030« za upravičeno območje Mestne občine 
Nova Gorica za finančno perspektivo 2021-2027 
Evropske kohezijske politike, št. 350-0004/2021-13. 

●   
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10. Sklep, da se nepremičnine parc. št. 1183/23, 1183/24, 
1183/25, 1183/26, 1183/27, 1183/28, 1183/29 in 
1183/30 vse k.o. 2302 Kromberk, v skupni izmeri 
25.418 m², prodajo pod ceno, ki je nižja od tržne.  

●   

11. Sklep o sprejemu Poročila o izvrševanju proračuna 
Mestne občine Nova Gorica za leto 2022 v obdobju od 
1. 1. do 30. 6. 2022. 

●   

12. Odlok o sofinanciranju kulturnih projektov na področju 
varstva nepremične kulturne dediščine v Mestni občini 
Nova Gorica 

●   

13. Sklep, da se o predlogu Odloka o podelitvi koncesij za 
opravljanje javne službe na primarni ravni na področju 
splošne družinske medicine v osnovni zdravstveni 
dejavnosti v Mestni občini Nova Gorica opravi druga 
obravnava in se pri tem upošteva predloge, pripombe 
in mnenja iz razprave.  

●   

14. Sklep o določitvi cene prilagojenega programa za 
predšolske otroke v Osnovni šoli Kozara Nova Gorica. 

●   

15. Sklep o potrditvi spremembe cen po Koncesijski 
pogodbi za opravljanje lokalne gospodarske javne 
službe vzdrževanje občinskih javnih cest na območju 
Mestne občine Nova Gorica izven naselij Nova 
Gorica, Solkan, Kromberk, Rožna Dolina in Pristava. 
 

   

16. Sklep, da se o predlogu Odloka o spremembah 
Odloka o podlagah za odmero komunalnega 
prispevka za obstoječo komunalno opremo na 
območju Mestne občine Nova Gorica opravi druga 
obravnava in se pri tem upošteva predloge, pripombe 
in mnenja iz razprave. 

●   

17. Sklep o dopolnitvi Načrta ravnanja z nepremičnim 
premoženjem Mestne občine Nova Gorica za leto 
2022 - rebalans 1. 

●   

18. Sklep o ukinitvi statusa grajenega javnega dobra na 
nepremičnini s parc. št. 7750/2 k.o. Dornberk. 

●   

19. Sklep o vzpostavitvi grajenega javnega dobra za parc. 
št. 1110/8 in 1111/2 k.o. Nova Gorica. 

●   

 
 
38. SEJA MESTNEGA SVETA, 16. junij 2022 
 
 
zap. 
št. 

SKLEP OZ. AKT IZVRŠEN V 
IZVRŠEVANJU 

NI IZVRŠEN 

11. V roku pol leta naj se pripravi akcijski načrt oziroma 
časovnico izvedbe predvidenih ukrepov zapisanih v 
Strategiji za starejše v Mestni občini Nova Gorica 
2022-2026. 

 
 
 

●  

 
 

37. SEJA MESTNEGA SVETA, 5. maj 2022 
 
 

https://www.nova-gorica.si/rss-novice/2021072009241915/
https://www.nova-gorica.si/rss-novice/2021072009241915/
https://www.nova-gorica.si/rss-novice/2021072009241915/
https://www.nova-gorica.si/rss-novice/2021072009241915/
https://www.nova-gorica.si/rss-novice/2021072009241915/
https://www.nova-gorica.si/rss-novice/2021072009241915/
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zap. 
št. 

SKLEP OZ. AKT IZVRŠEN V 
IZVRŠEVANJU 

NI IZVRŠEN 

14. Sklep o podaji soglasja za zadolževanje Javnemu 
zavodu za turizem Nova Gorica in Vipavska dolina, in 
sicer za kratkoročni kredit v višini 50.000,00 EUR za 
projekte in ohranjanje likvidnosti, kadar bo to 
potrebno. 
Soglasje se daje pod naslednjimi pogoji: 

- - Javni zavod za turizem Nova Gorica in Vipavska 
dolina je dolžan obveznosti iz naslova zadolževanja 
poravnati najkasneje do 31. 12. 2022; 

- - Javni zavod za turizem Nova Gorica in Vipavska 
dolina zagotavlja sredstva za servisiranje tega dolga iz 
lastnih sredstev oz. iz neproračunskih virov; 
- Mestna občina Nova Gorica za prevzete obveznosti 

iz naslova zadolževanja ne prevzema poroštva in ne 
daje zavarovanja. 

 ●  

 
 

32. SEJA MESTNEGA SVETA, 18. november 2021 
 
Sklep Mestnega sveta Mestne občine Nova Gorica št.: 461-0001/2021-11 z dne 18. 
november 2021, v zvezi s predlogom Zakona o spremembah in dopolnitvah Zakona o igrah 
na srečo (ZIS-F, EPA 2096-VIII) je postal brezpredmeten, saj so se s prenehanjem mandatne 
dobe državnega zbora končali vsi zakonodajni postopki, ki so bili začeti v mandatni dobi.  

 
 
7. IZREDNA SEJA MESTNEGA SVETA, 6. julij 2021 

 
 

zap. 
št. 

SKLEP OZ. AKT IZVRŠEN V 
IZVRŠEVANJU 

NI IZVRŠEN 

3. Mestni svet nalaga občinski upravi, da skupaj z 
družbo VIK, d. d. do 1. 1. 2022 pripravita nov elaborat 
o ceni čiščenja in odvajanja odpadnih in meteornih 
voda, v katerem naj se upošteva delno prevrednotenje 
vrednosti infrastrukture in vključi obračun padavinskih 
voda z javnih površin in objektov v občinski lasti.  

 ● 
 

 

5. Občinska uprava naj skupaj s podjetjem VIK, d. d. 
preveri možnost priprave elaborata, ki bi predstavil 
tudi možnost diferenciacije cen po uporabi.  

 ●  

 
Izvajalec javne službe je izdelal izračun stroškov, ki jih povzroči odvajanje in čiščenje 
padavinske odpadne vode ter tudi okvirni izračun cene storitve, ki bi jo plačevali uporabniki. 
Zgolj s pričetkom zaračunavanja padavinske odpadne vode iz streh in utrjenih javnih površin, 
kar sta sicer obvezni storitvi gospodarske javne službe in bi se morali tudi ločeno prikazovati 
na računu, gospodarstvo ne bo manj obremenjeno.  
Skladno z 21. členom Uredbe o metodologiji za oblikovanje cen storitev obveznih občinskih 
gospodarskih javnih služb varstva okolja (Uredba MEDO) je enota količine storitev odvajanja 
in čiščenja komunalne in padavinske odpadne vode z javnih površin izražena v m3 opravljene 
storitve, za katero se šteje količina dobavljene pitne vode, ki se odvaja v javno kanalizacijo ali 
čisti na komunalni čistilni napravi. Skladno z istim členom je enota količine storitev odvajanja 
in čiščenja padavinske odpadne vode s streh izražena v m3 in se obračuna glede na količino 
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padavin, ki pade na tlorisno površino strehe, s katere se padavinska odpadna voda odvaja v 
javno kanalizacijo ali čisti na komunalni čistilni napravi. 
Za odvajanje in čiščenje padavinske odpadne vode s streh ne bi plačevali zgolj tisti 
uporabniki, ki bi dokazali, da padavinsko vodo na predpisan način ponikajo na svojem 
zemljišču in je ne odvajajo v javni kanalizacijski sistem. 
Izvajalec javne službe je že izdelal kataster streh objektov, še kakšen mesec pa potrebuje za 
izračune pri večstanovanjskih objektih, kjer je potrebno glede na velikost posameznih 
stanovanj določiti sorazmerni delež strehe, ki odpade na posamezno stanovanje. 
Skladno z občinskim odlokom je del javne službe tudi odvajanje padavinske odpadne vode iz 
zasebnih utrjenih površin v velikosti od 50 do 100 m2. Kot posebna storitev pa se lahko 
zaračunava odvajanje padavinskih odpadnih vod iz zasebnih utrjenih površin velikosti nad 
100 m2. 
Skladno z Uredbo MEDO je izvajalec javne službe dolžen pripraviti elaborat o oblikovanju cen 
enkrat letno. Glede na to, da so bile zadnje cene potrjene julija 2021, bo izvajalec pripravil 
elaborat v letošnjem letu. Pri tem bo lahko predstavil tudi možnost diferencirane cene glede 
na porabo. 
Obstaja tudi določen pomislek glede prevrednotenja gospodarske javne infrastrukture, saj pri 
skupnih objektih, kot je tudi centralna čistilna naprava, tega ni mogoče narediti brez konsenza 
ostalih občin solastnic, ravno tako je pomislek iz razloga, ker s tem za vedno zmanjšamo 
vrednost infrastrukture, posledično pa tudi najemnine kot vira proračuna. 
 
27.06.2022 je občinska uprava ponovno pozvala VIK, da naj pripravi elaborate v skladu s 
sprejetimi sklepi. Prejeli smo sledeči odgovor: “Izvajalec javne službe je izdelal izračun 
stroškov, ki jih povzroča odvajanje in čiščenje padavinske odpadne vode ter predstavil okvirni 
izračun cene storitev obveznih občinskih gospodarskih javnih služb varstva okolja, ki bi jo 
plačevali uporabniki. Rezultati so bili predstavljeni občinski upravi in političnemu kolegiju dne 
1.3.2022. 
Iz predstavljenega je bilo razvidno, da se z uvedbo obračuna storitve odvajanja in čiščenja 
padavinske vode s streh, cena storitev ne bi bistveno spremenila, še posebej zaradi dejstva 
da Uredba MEDO ne predvideva obračuna odvajanja in čiščenja padavinskih vod iz utrjenih 
javnih površin. Cena storitev obveznih javnih gospodarskih služb temelji na stroškovnem 
principu, kar pomeni, da mora pokrivati vse stroške skladne z uredbo MEDO. 
Zaradi teh dejstev je prevladalo mnenje, da ni nobene potrebe po takojšnjemu dodajanju 
novih postavk v obstoječ sistem cen storitev obveznih občinskih gospodarskih javnih služb 
varstva okolja. Na hitro uvedeno dodatno diferenciranje cen bi lahko pomenilo večjo zmedo in 
negodovanje uporabnikov v že dodobra uveljavljenem sistemu obračuna.” 
 
----------------------------------------------------------- 
Svetnik Valter Vodopivec je povedal na 39. seji pri tej točki: 
Zmeraj smo pri tisti 7. izredni seji 6. julija 2021, ko govorimo o sklepu mestnega sveta, s 
katerim nalaga VIK-u in upravi mestne občine, da do 1. januarja tega leta pripravijo nov 
elaborat o ceni vode, v kateri bodo upoštevani tudi stroški odvajanja in čiščenja meteornih 
voda z javnih površin in pa s streh stavb v lasti mestne občine oziroma v javni lasti. To se 
vleče že kot jara kača. Vaše razlage pač zame niso sprejemljive.  
 Zmotil me je pa en odstavek v tokratni obrazložitvi, kjer navajate: “27. 6. 2022 je 
občinska uprava ponovno pozvala VIK, da naj pripravi elaborate v skladu s sprejetimi sklepi. 
Prejeli smo sledeči odgovor: “Izvajalec javne službe je izdelal izračun stroškov, ki jih povzroča 
odvajanje in čiščenje padavinske odpadne vode ter predstavil okvirni izračun cene storitev 
obveznih občinskih gospodarskih javnih služb varstva okolja, ki bi jo plačevali uporabniki. 
Rezultati so bili predstavljeni občinski upravi in političnemu kolegiju dne 1. 3. 2022.” 
 Koliko sej od 1. 3. 2022 smo že imeli, sedaj pa se je pojavilo to pojasnilo. Spoštovani 
svetnice in svetniki, člani mestnega sveta, se razumemo, če za vas pomeni, da o realizaciji 
slepa mestnega sveta meritorno odloča politični kolegij in pa občinska uprava, brez, da 
seznani mestni svet, zakaj je tako odločila in vodi ta sklep kot sklep v reševanju, je zame 
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potem to eklatantno kršenje poslovnika in statuta mestne občine. Če je za vas to sprejemljivo, 
potem bom z mojimi razpravami po tej točki nehal, sicer pa bom dal na naslednji seji pobudo, 
da mestni svet razpravlja po posebni točki o tej zadevi.  
 
 
6. IZREDNA SEJA MESTNEGA SVETA, 10. maj 2021 
 
 
zap. 
št. 

SKLEP OZ. AKT IZVRŠEN V 
IZVRŠEVANJU 

NI IZVRŠEN 

1. Sklep o seznanitvi s problematiko kopalnih voda Soča 
pri Solkanu in zagotavljanja ukrepov za varnost pred 
utopitvami ter s stališči, pobudami in zbranimi podpisi 
podpore Civilne iniciative Radi imamo Sočo. 
 
- Mestni svet Mestne občine Nova Gorica 

nasprotuje sprejemu Uredbe o spremembi 
Uredbe o upravljanju kakovosti kopalnih voda, s 
katero bi se nadomestila Priloga 1 - Seznam 
kopalnih voda, iz katerega je črtano Kopalno 
območje Soča pri Solkanu. 

- Mestni svet Mestne občine Nova Gorica meni, da 
je merjenje kakovosti vode pomembna osnova za 
razvoj turizma in rekreacijskih dejavnosti, kar je 
eden ključnih vidikov za gospodarski in splošen 
razvoj Solkana in celotne Mestne občine Nova 
Gorica. Reka Soča je javno dobro in mora ostati 
dostopna ljudem. 

- Področje rek, voda in hidroelektrarn je v 
pristojnosti Republike Slovenije. Mestni svet 
Mestne občine Nova Gorica poziva Vlado RS in 
resorna ministrstva naj v okviru svojih pristojnosti 
sprejmejo splošne ukrepe in pogoje, s katerimi se 
bo zagotovila varna uporaba Kopalnega območja 
Soča pri Solkanu ob upoštevanju značilnosti tega 
območja, na katerem se tipično zbirajo kopalci in 
drugi uporabniki reke. 

- Mestni svet Mestne občine Nova Gorica od 
koncesionarja, podjetja Soške elektrarne Nova 
Gorica d.o.o., ki gospodarsko izkorišča reko 
Sočo, pričakuje, da skladno s koncesijskim aktom 
izpolni pogoje, povezane s socialnimi vplivi, med 
katere sodi tudi zagotovitev ukrepov za varnost 
prebivalcev in zato nemudoma zagotovi potrebne 
in ustrezne ukrepe varstva pred utopitvami ter 
druge potrebne ukrepe, s katerimi bo 
zagotovljena varnost vseh uporabnikov 
kopalnega območja. 

- Mestni svet Mestne občine Nova Gorica poziva 
koncedenta, Vlado RS, da v aneksu h koncesijski 
pogodbi natančneje opredeli dolžnost 
koncesionarja zagotavljati potrebne in ustrezne 
ukrepe varstva pred utopitvami ter druge 
potrebne ukrepe, s katerimi bo zagotovljena 

 ●  
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varnost vseh uporabnikov kopalnega območja.  
- Mestni svet Mestne občine Nova Gorica nalaga 

županu Mestne občine Nova Gorica, da 
nemudoma sproži postopke za sprejem aneksa h 
koncesijski pogodbi z namenom, da se zmanjša 
tveganje za vse uporabnike reke in da se z 
aneksom h koncesijski pogodbi spremeni vodni 
režim.  

- Mestni svet Mestne občine Nova Gorica nalaga 
županu Mestne občine Nova Gorica, da 
nemudoma stopi v kontakt s koncesionarjem, 
Soškimi elektrarnami Nova Gorica, d. o. o., da se 
vodni režim za kopalno sezono 2021 nemudoma 
spremeni. 

- Mestni svet Mestne občine Nova Gorica 
pooblašča župana Mestne občine Nova Gorica, 
da nadaljuje dialog s koncedentom, 
koncesionarjem, predstavniki civilne iniciative in 
sveta Krajevne skupnosti Solkan, da do začetka 
letošnje kopalne sezone izvedejo določene 
ukrepe za zmanjšanje tveganja nastanka nesreč 
na tem območju, med katere naj se smiselno 
vključi tiste ukrepe, ki jih je predlagalo Ministrstvo 
za obrambo, upoštevajoč dejstvo, da so to divje 
kopalne vode v bližini hidroelektrarne, ki jih ljudje 
uporabljajo za športne in rekreacijske dejavnosti 
na lastno odgovornost. Mestna občina Nova 
Gorica naj zagotovi izvedbo tistih predlaganih 
ukrepov, ki so v njeni moči in pristojnosti. 

- Ob upoštevanju izvrševanja 4. točke tega sklepa 
in evalvacije ukrepov ter izkušenj kopalne sezone 
2021, naj do začetka kopalne sezone 2022 župan 
mestne občine skupaj z udeleženci iz prejšnjega 
odstavka sodeluje pri opredelitvi dodatnih in 
dolgoročnejših ukrepov. 

- Glede na zgoraj navedeno bo Mestna občina 
Nova Gorica, z namenom spodbujanja izvajanja 
ukrepov in dejavnosti za preprečevanje in 
zmanjševanje možnosti utopitev, v lokalnih 
medijih in na druge možne načine ozaveščala 
prebivalce in turiste o nevarnostih Kopalnega 
območja Soča pri Solkanu, s poudarkom na 
možnostih spreminjanja/dviga vodne gladine, 
zaradi povečanega pretoka vode kot posledice 
obratovanja HE Solkan in s tem povezanimi 
tveganji. 

 
 
11. SEJA MESTNEGA SVETA, 19. december 2019 

 
 

zap. 
št. 

SKLEP OZ. AKT IZVRŠEN V 
IZVRŠEVANJU 

NI IZVRŠEN 

28. Sklep, da v letu 2020 uprava Mestne občine Nova  ●  



7 

 

Gorica v sodelovanju s Stanovanjskim skladom 
Mestne občine Nova Gorica pripravi finančni model za 
podporo dostopnosti stanovanj za mlade, mlade 
družine in druge ranljive skupine. K pripravi se povabi 
tudi svetnice in svetnike Mestnega sveta Mestne 
občine Nova Gorica. 

 
Podrobnejša obrazložitev izvrševanja sklepa je bila podana v poročilu na 28. seji Mestnega 
sveta Mestne občine Nova Gorica, dne 17. junija 2021. 
 
Nov direktor SSMONG je bil seznanjen s sprejetim sklepom in preučuje možnosti ter 
pripravlja nadaljnje korake za realizacijo predlaganega sklepa. 
 
V začetku meseca aprila je SSMONG objavil razpis za neprofitni najem, pri čemer se bosta 
ponovno oblikovali obe listi, A in B. V skladu s Pravilnikom o dodeljevanju neprofitnih 
stanovanj v najem se z listo B omogoča oddajo stanovanj prosilcem z boljšimi dohodki (na 
listo B se uvrsti na primer 4-člansko gospodinjsko, ki ima skupaj v povprečju med 2478 evrov 
in 4700 evrov neto mesečnega dohodka) ob nespremenjenem premoženjskem cenzusu. 
Obenem se lahko upravičencem iz liste B dodeli t.i. »lastna udeležba«, ki jo bodoči najemnik 
sam prispeva oziroma vplača Skladu in ki se mu po največ 10 letih vrnejo z 2 % obrestno 
mero. Navedeno, glede na nizke (celo negativne) obrestne mere na denarnem trgu, pomeni 
zelo ugodno obliko varčevanja in na dolgi rok lahko prosilcem omogoča akumulacijo kapitala 
za individualno rešitev stanovanjskega vprašanja. Stanovanja se bodo dodeljevala v razmerju 
1 : 3 v korist liste A, kar pomeni, da se na vsaka tri dodeljena stanovanja listi A, dodeli eno 
stanovanje listi B. 
 
 
9. SEJA MESTNEGA SVETA, 24. oktober 2019 

 
 

zap. 
št. 

SKLEP OZ. AKT IZVRŠEN V 
IZVRŠEVANJU 

NI IZVRŠEN 

14. Sklep, da je potrebno razmisliti o umestnosti umestitve 
Kulturno-informacijske stične točke v Javni zavod za 
turizem Nova Gorica in Vipavska dolina. 

● 
 

 

 
Osnutek dogovora med Javnim zavodom za turizem Nova Gorica in Vipavska dolina ter 
Kulturnim domom Nova Gorica se usklajuje.  
 
Glede na to, da do dogovora še ni prišlo, smo posredovali navodila javnima zavodoma, da v 
letni program dela za leto 2022 vključijo rešitev, ki upošteva sprejeti sklep. 
 
Po zagotovilih direktorice Javnega zavoda za turizem Nova Gorica je prišlo do uskladitve. 
Pripravljajo izračun in višino dodatnih sredstev, ki bodo potrebna za izvajanje skupne 
informacijske točke. 
 
Zagotoviti je potrebno še dodatna sredstva za kritje stroškov dodatnih delovnih ur za 
podaljšanje tedenskega delovnega časa in delovnega časa v soboto in nedeljo. 
 
 
4. SEJA MESTNEGA SVETA, 18. april 2019 
 
 
zap. 
št. 

SKLEP OZ. AKT IZVRŠEN V 
IZVRŠEVANJU 

NI IZVRŠEN 
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14. Mestni svet bo spremljal realizacijo investicij vključenih 
v proračun tekočega leta na sejah mestnega sveta v 
maju in septembru. 
Pristojne službe naj za ta namen pripravijo finančne 
podatke o stanju investicij ter kratko obrazložitev 
stanja za vse investicije v proračunu v vrednosti 
najmanj 100.000,00 EUR. 
 

 
● 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
 

 

 
 
 
 
 

 

 
 
 
Pobude, predlogi, vprašanja in nestrinjanja oziroma nezadovoljstva s prejetimi 
odgovori ter pripombe svetnic ter svetnikov so bili posredovani Županu, Kabinetu 
župana in Občinski upravi: 
 
- svetnika Egona Dolenca – skladno z 21. členom poslovnika mestnega sveta 

najmanj tri dni pred sejo naslednja vprašanja:  
1. Kolikšna je bila višina celotne investicije v igrišče in opremo za multigolf na Lokvah?  
 
2. Koliko prihodkov je bilo v letu 2021 iz naslova prodaje vstopnic za uporabo igrišča in    
    koliko prihodkov je bilo iz naslova uporabnine za opremo?  
 
3. Kolikšna je bila v letu 2021 višina vseh stroškov obratovanja igrišča za multigolf?  
 
4. Koliko prihodkov je bilo v prvem polletju tega leta iz naslova prodaje vstopnic za  
    uporabo igrišča in koliko prihodkov je bilo iz naslova uporabnine za opremo?   
 
5. Kolikšna je bila v prvem polletju tega leta višina vseh stroškov obratovanja igrišča za    
    multigolf? 
 

- svetnice Vide Škrlj - naslednjo pobudo:      
Kar nekaj prebivalk in prebivalcev se je obrnilo na našo svetniško skupino s problemom 
glede subvencioniranih prevozov pitne vode.   
 
V zadnjih letih se vse bolj očitno tudi našega okolja dotika globalno segrevanje, ki 
povzroča daljša sušna obdobja. Še posebej za tiste prebivalce naše občine, ki nimajo 
urejenega vodovoda, je deževnica pomemben vir pitne vode. V sušnih delih leta te tako 
rekoč ni, zato jim pitno vodo dovažajo gasilci, kar predstavlja tudi veliko finančno breme.  
 
Zato na občinsko upravo naslavljam pobudo, da do naslednje, septembrske seje 
mestnega sveta pripravi spremembo 10. člena veljavnega odloka po skrajšanem 
postopku na način, da bo uporabnikom, ki niso priklopljeni na mestni vodovod, 
zagotovljenih 18 prevozov po 4,5 m3 pitne vode letno in ne več le 12, kot je sedaj 
zapisano v veljavnem odloku. Ob tem naj spomnim, da je pravica do pitne vode 
opredeljena tudi v 70.a členu Ustave RS. Prebivalci iz okolij, v katerih je urejen mestni 
vodovod, si niti ne predstavljamo, kako je, ko pipe ostanejo suhe in ni pitne vode.   
 
Zato še enkrat pozivam, da mestna občina spremeni omenjeni člen odloka in vsaj 
nekoliko omili stisko občanov, ki niso priklopljeni na vodovod. Glede na podnebne 
spremembe bodo očitno sušna obdobja in s tem pomanjkanje pitne vode žal vedno 
pogostejši problem. 
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V zadnjih dneh sporočajo o težavah s pitno vodo tudi prebivalci Pedrovega. Obrnili so 
se na svetniško skupino SD in navajajo, da jih zaradi suše oskrbuje z vodo PGD 
Dornberk. Zaradi rednega servisa gasilskega vozila, ki nekaj dni ni bilo operativno, so 
imeli težave z oskrbo v zadnjih štirinajstih dneh. V zadnjih dneh, ko divjajo požari na 
Krasu in so gasilci okupirani z gašenjem požarov, čakajo na vodo štiri dni. Občani 
sprašujejo, kam naj se obrnejo za pomoč v takih primerih, ko dodeljeno vozilo ni na 
voljo. Vodo na izsušenih pašnikih nujno potrebujejo živali in jo v tej vročini potrebujejo 
tudi ljudje. Torej, ljudje na Pedrovem rabijo nujno pomoč, predlagajo, da se sistemsko 
uredi navedena situacija v izogib problemov, do katerih v bodoče naj ne bi prihajalo.  
  
Odgovorne osebe v Mestni občini Nova Gorica prosimo za takojšnje ukrepanje in 
pomoč občanom.  
 

- svetnice Vide Škrlj – naslednji predlog:      
Nekaj starejših občanov Trnovsko-Banjške planote se je obrnilo na našo svetniško 
skupino in predstavilo težave, ki jih imajo v zvezi z zobozdravstvenim varstvom na 
planoti.  
 
V Čepovanu deluje Šolska zobna ambulanta, kjer ordinira zobozdravnica, in sicer enkrat 
tedensko. Obstaja torej ambulanta s potrebno opremo. Predlagajo, da se navedena 
ambulanta opremi z dodatno potrebno opremo in da se omogoči delo tudi za odrasle 
osebe vsaj trikrat tedensko. Posebej so izpostavili problem starejših oseb, njim bi 
navedena ambulanta zelo koristila in zmanjšala potrebo po vožnji v Novo Gorico.  
 
Mestni občini zato predlagamo, da skupaj z Zdravstvenim domom Nova Gorica 
Zobozdravstveno varstvo poišče rešitve za težave krajanov Trnovsko-Banjske planote.  

 
- svetnika Otona Mozetiča – naslednjo pobudo:      

Svetniška pobuda za celovito zaščito javnih plastik in drevoreda ob Erjavčevi ulici v NG 
 
Svet KS Nova Gorica je na seji 29. junija 2022 ponovno razpravljal o dogajanjih, ki so 
vezana na javne plastike vzdolž Erjavčeve ulice. Aleja slavnih, jim tudi pravimo in da so 
jo v večjem delu postavili staro goriški študenti. Tam so v zadnjem času z živo mejo 
lahko bi rekli, zasenčili doprsni kip Henrika Tume. In to v teh prevročih dnevih zveni zelo 
dobronamerno.  Ko bo živa meja zaživela bo Tumi  v poletni senci znosno, predvsem pa 
ga ne bodo več vznemirjali pogledi iz ulice, ker jih bo živa meja prerasla. Pa šalo na 
stran.  
 
Zadeva je postala resna in  zahteva rešitev, ki bo presekala neodgovorne in po našem 
mnenju nezakonite posege v urbani prostor. 
 
Svetniško vprašanje v zvezi  s tem smo postavili že na seji MS v novembru 2019. Dali 
smo pobudo, da se pristopi k zaščiti ulice in javnih plastik. Kasneje smo pobudo ponovili 
in dodatno utemeljili s pomembnostjo aleje slavnih za Novo Gorico. Zgodilo se ni nič. 
Pač, zgodila se je živa meja. 
 
Zato ponovno pozivamo MONG, da pristopi k celoviti zaščiti oziroma zavarovanju 
Erjavčeve ulice. 
 
1. Erjavčeva ulica je najstarejša ulica v Novi Gorici. Zgrajena je bila leta 1880 kot 

dostopna pot – aleja do novega goriškega pokopališča. Ob straneh so bili zasajeni 
kostanji. Imenovana je bila Via Campo Santo. Po opustitvi pokopališča po prvi 
svetovni vojni se je preimenovala v Via San Gabriele in je vodila do Frnaže. Po 
drugi svetovni vojni oziroma priključitvi Primorske leta 1947 je meja zarezala v ulico. 
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Del ulice je ostal v Italiji (Via San Gabriele), del v Sloveniji, kjer je imela skozi čas 
več imen: Kardeljev drevored, Erjavčev drevored in nazadnje Erjavčeva ulica po 
Franu Erjavcu, slovenskem pisatelju in naravoslovcu. 

2.  Zasnova sedanje Erjavčeve ulice: vozni pas, na obeh straneh voznega pasu pa si  
sledijo zeleni pas, pločnik s kolesarsko potjo, park z zasajeno drevnino in stavbe 
(poslovne in stanovanjske). Tako zasnovo ulice je potrebno zaščititi in ohraniti. 

3. Doprsni kipi zgodovinskih osebnosti postavljeni v park ob ulici, po čemer  
imenujemo ulico tudi Aleja pomembnih goriških mož. Klub staro goriških študentov 
je začel in poskrbel za postavitev večine doprsnih kipov. Kipi so delo priznanih 
slovenskih kiparjev: Borisa Kalina, Negovana Nemca, Stojana Batiča, Mirka 
Bratuše, Janeza Pirnata, Milene Braniselj. Poleg doprsnih kipov so ob Erjavčevi ulici 
tudi štiri druge skulpture, ki so delo Janeza Lenassija, Zmaga Posege, Mirka 
Bratuše in Rafaela Nemca. Postavitev vseh doprsnih kipov in skulptur predstavlja 
Novogoričanom kulturno dediščino in prepoznavnost Erjavčeve ulice. Kakršnokoli 
poseganje v ureditev ulice je nedopustno. 

4. Umetnostno zgodovinski pomen ulice: Ko umetnik, kipar postavi svoje delo v  
prostor, ga postavi tako, da v prostoru učinkuje, s prostorom diha, se v prostor zlije. 
Zato je razmišljanje o prestavitvi avtorskih del nedopustno in s stališča avtorstva tudi 
sporno. 

5. Ob vstopu Slovenije v Evropsko unijo in ob odprtju meje z Italijo je Erjavčeva ulica 
pridobila na pomenu povezovanja dveh mest, dveh narodov, ki ju je zgodovina 
nekoč ločila. Na KS Nova Gorica opažamo povečan promet na Erjavčevi ulici, več je 
avtomobilov, več kolesarjev in pešcev, ki neovirano prestopajo mejo. To 
pozdravljamo in podpiramo. Moteča pa je vožnja priklopnikov po ulici, večkrat 
dnevno. Menimo, da ulica temu ni namenjena, da povečanega tovornega prometa 
skozi center mesta ne smemo dopuščati. 

 
- svetnika Otona Mozetiča - naslednja vprašanja:   

Pridobivanje gradbenega dovoljenja za dogradnjo KENOG za prehod iz energenta      
zemeljski plin na lesne sekance. 
 
Seznanjeni smo s tem, da Javno podjetje KENOG pripravlja zahtevek za pridobitev 
gradbenega dovoljenja za investicijo, ki bo omogočila zamenjavo energenta – plin (ki se 
sedaj večinsko uporablja za daljinsko ogrevanje) z lesnimi sekanci. Aktivnosti za 
zamenjavo plina z lesnimi sekanci so v duhu reševanja energetske krize, so pa bila 
razmišljanja o tem prisotna že daljše obdobje. 
 
Investicija je načrtovana kot prizidek oziroma dogradnja k obstoječemu objektu KENOG. 
Po našem vedenju to možnost veljavni OPPN omogoča. Po informacijah, ki jih imamo, 
pa naj ne bi Mestna občina Nova Gorica izdala soglasja na predloženi zahtevek, ki ga je 
predložil KENOG, z obrazložitvijo, da predlog ne ustreza, ker presega prostor, ki ga 
OPPN dovoljuje. Zavrnilni odgovor pa naj tudi ne bi bil dan v roku, ki ga predvideva 
zakon, pač pa z veliko kasnitvijo. 
 
Ker soglasja ni, tudi ne bo gradbenega dovoljenja in posledično ni možna kandidatura 
na razpisana finančna sredstva ali povedano drugače, investicija je padla v vodo. 
 
Pri Zvezi za Primorsko - ZZP sprašujemo:  
Kako je možno, da javno podjetje KENOG - predlagatelj (ki je v 100 % lasti MONG) in 
MONG - soglasodajalec  nista zmogla pravočasno razrešiti ugotovljene neskladnosti? 
 
Kdo je kriv za to, da je izgubljeno sofinanciranje te investicije in da bo prišlo pri izvedbi 
te po vsej verjetnosti nujne investicije do velikih zamud? 
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Kakšna je predvidena časovnica nadaljevanja te investicije? 

 
- svetnika Otona Mozetiča – naslednjo pripombo na prejeti odgovor:  

Zadnjič sem postavil vprašanje v zvezi z nezgrajeno planirano vpadnico južno čez 
Pristavo, ki zaradi čakanja, da se bo tam nekaj zgodilo, preprečuje reševanje zelo 
preprostih dnevnih težav, ki jih imamo z obstoječim sistemom cest, tako imenovanim 
pravokotnim ovinkom, poleg tega so tam tudi problemi, ker je zadeva neosvetljena, ker 
ni vodenja pešcev in tako naprej. Skratka sem postavil zelo preprosto vprašanje, in 
sicer, kaj je v zvezi z rešitvijo tega problema do sedaj narejeno, kdaj je načrtovana vsaj 
sanacija tega nevarnega območja.  
 
Protestiram zato, ne ker se ne strinjam z odgovorom, ampak, ker mislim, da to ni 
odgovor, kar sem dobil: »Glede na dejstva bomo v občinski upravi pričeli z reševanjem 
nevarnega »pravokotnega« ovinka. Natančna časovnica bo znana, ko bo pripravljena 
idejna zasnova.« Moram reči, da sem razočaran in da ne morem sprejeti takega 
odgovora. To ni odgovor.  

 
-          svetnika Antona Kosmačina – naslednjo pobudo:      

Dajem sledečo pobudo ustreznim občinskim službam, predvsem oddelku za okolje in 
prostor, da se iz predvidenega območja izdelave Občinskega podrobnega prostorskega 
načrta izločijo parcele št. 73/3 in 74/4, obe 2308 - k. o. Loke. Investitor bi želel čimprej 
začeti z izdelavo dokumentacije za gradnjo stanovanjske hiše, kar mu trenutni status 
predvidene faze izdelave OPPN onemogoča. 
 
Zahtevo utemeljujem z naslednjimi dejstvi. Komunalna opremljenost predmetnih parcel 
je že sedaj ustrezna za predvideno gradnjo, predvidene dodatne razširitve komunalne 
infrastrukture torej ne tangirajo predmetnih parcel.  
 
V primeru morebitne spremembe komunalne infrastrukture s predvidenim OPPN-jem se 
investitor zavezuje uskladiti vse komunalne priključke z morebitnimi dodatnimi oziroma 
novimi zahtevami upravljavcev infrastrukture.  
 
V smislu celovitejše rešitve ureditve prostorskih pogojev za celotno območje obsega 
izdelave predvidenega OPPN-ja pa predlagam, da se preuči možnost ustreznejših 
rešitev in predlagam razveljavitev sklepa o začetku priprave OPPN-ja. 

 
- svetnice Gordane Erdelić – naslednjo pobudo:    

Moja pobuda se nanaša na vse večjo draginjo, ki smo ji priča tudi pri nas, ker so 
posledice vojne v Ukrajini vse bolj občutne in je veliko negotovosti na področju 
zagotavljanja energentov, vidne in občutne so tudi podražitve hrane, nekatere jestvine 
so se podražile tudi za 30 % ali 40 %, kar posebej občutijo socialno ogroženi občani in 
predvsem starejši z najnižjimi pokojninami. Ti naši občani vse težje sestavijo mesec z 
mesecem in ob teh vseh podražitvah pa moramo imeti tudi v mislih, da nismo še 
popolnoma opravili s COVID-om, da se bo najverjetneje jeseni ponovno vrnil.  
 
Zato predlagam mestni občini, da poleg vseh pomoči, ki jih že nudi občanom, oblikuje 
tudi dodatno obliko pomoči, ki je vezana posebej na draginjo. 

 
- svetnika Svita Trkmana – naslednjo pobudo:      

V imenu svetniške skupine Goriška.si in Komisije za izvedbo participativnega proračuna 
dajem pobudo občinski upravi in Statutarni komisiji, da preveri in po vzoru nekaterih 
drugih slovenskih občin pripravi predlog dopolnitve Statuta Mestne občine Nova Gorica 
v smeri ureditve izvajanja participativnega proračuna, in sicer na način, da se mestna 
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občina dolgoročno zaveže, da bo del sredstev v vsakem letnem proračunu namenila 
mehanizmu participativnega proračuna. 
  
S soodločanjem občank in občanov pri oblikovanju in izvedbi projektov je mestna 
občina uspešno pričela že v prejšnjem mandatnem obdobju, v tem pa potrdila, da se 
proces lahko izvaja tudi v zaostrenih epidemioloških in gospodarskih razmerah. Med 
občankami in občani je več kot pozitivno sprejet, ker povečuje stopnjo vključevanja in 
doprinosa skupnostnega upravljanja javnih zadev na lokalni ravni.  

 

- svetnice Ane Zavrtanik Ugrin – naslednjo pobudo:   
Dajem pobudo v imenu svetniške skupine Povezani. Vlada Republike Slovenije je 
sprejela ukrepe in priporočila za učinkovito rabo energije v stavbah državne uprave s 
ciljem zmanjšati porabo energije za 10 %. Eden izmed ukrepov je, da se prostori v 
stavbah državne uprave ne hladijo na nižjo temperaturo zraka kot je 25 stopinj Celzija, v 
zimski sezoni pa ne ogrevajo na višjo temperaturo od 20 stopinj Celzija.  
 
Zato vas pozivamo, da sledite sklepom Vlade RS in da takoj začnete izvajati priporočila 
tako v mestni hiši ter pozovete vse javne zavode, katere ustanovitelj je MONG, da prav 
tako upoštevajo ta priporočila.  
  
Še več, predlagamo, da se zagotovi izvajanje vladnih priporočil tudi v stavbah 
gospodarskih družb, v katerih ima mestna občina lastniški delež. 
 

- svetnika Aleša Markočiča – naslednje vprašanje: 
Na zadnji seji mestnega sveta je mestni svet potrdil za v. d. direktorja zavoda GO! 2025 
gospoda Gorazda Božiča, ki je bil zaposlen na delovnem mestu vodja kabineta župana 
na Mestni občini Nova Gorica.  
  
Vprašanje je, kakšen status delovnega razmerja ima sedaj v. d. direktor zavoda GO! 
2025 na Mestni občini Nova Gorica, če ga ima. 
 

- svetnice dr. Mirjam Bon Klanjšček – naslednja vprašanja: 
V svetniški skupini Soča občinsko upravo prosimo, da nam do septembrske seje 
Mestnega sveta MONG odgovorite na naslednja vprašanja: 
 

1. Število zaposlenih za nedoločen čas na MONG na dan 31. 12. 2018 in na dan 30. 7. 

2022. 

2. Število odpovedi pogodb za nedoločen čas v obdobju 31. 12. 2018 do 30. 7. 2022. 

3. Število novo zaposlenih s pogodbo za določen čas v obdobju 31. 12. 2018 do 30. 7. 

2022 in za nedoločen čas v obdobju v obdobju 31. 12. 2018 do 30. 7. 2022. 

4. Število zaposlenih na projektih na dan 31. 12. 2018 in na dan 30. 7. 2022  

5. Število zaposlenih za nedoločen čas in prerazporejenih na druga delovna mesta in 
katera v obdobju 31.12. 2018 do 30. 7. 2022. 

 
 
 

   
Miran Ljucovič  

             PODSEKRETAR ZA PODROČJE MS  


